
 

   

-Portefeuillehoudersoverleg Madivosa van de Westfriese gemeenten 

Het portefeuillehoudersoverleg is geformaliseerd overleg tussen bestuurders van de Westfriese colleges met het doel 

tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee afstemming te bewerkstelligen op de diverse beleidsterreinen. 

In het portefeuillehoudersoverleg is geen sprake van formele besluitvorming. Het overleg kan leiden tot adviezen aan 

de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders over regionale aangelegenheden, die ter zake besluiten 

kunnen nemen. Binnen de gemeenten gelden de normale besluitvormingsprocedures en regels voor openbaarheid.  

 

Conceptverslag pho Madivosa 3 juni 2021 

Aanwezig: dhr. S. Broersma (voorzitter, Hoorn), mw. S. Visser-Botman (Drechterland), dhr. D. 

Luyckx (Enkhuizen), mw. M. van der Ven, mw. K. Al Mobayed (Hoorn), dhr. W. Bijman 

(Koggenland), dhr. D. Kuipers (Medemblik), mw. R. Wiersma-de Faria (Opmeer), mw. L. Groot 

(Stede Broec), mw. Y. Swiers en mw. D. Smink (secretariaat) 

Tevens aanwezig: bij agendapunt 3 dhr. W. Bakker en mw. E. Mulder (Stichting ‘Steuntje in de 

rug voor onze ouderen’), bij agendapunt 4 mw. R. Bruin (Hoorn), bij agendapunt 5 mw. D. van 

Diepen (Hoorn) en mw. T. den Hollander (Opmeer), bij agendapunt 6 mw. J. Fit (Medemblik) 

 

Agenda                   

 

1.  Opening 

 

De voorzitter opent via Teams de vergadering. 

 

2. Verslag vorige vergadering     

> Voorstel: 

Vaststellen van het Conceptverslag Madivosa 1 april 2021 

 

Het Madivosa besluit: 

- Het conceptverslag Madivosa 1 april 2021 ongewijzigd vast te stellen. 

 

Overig                   

 

3. Gesprek met dhr. Bakker                                                                                                

Dhr. Willem Bakker van stichting ‘Steuntje in de rug voor onze ouderen’ deelt zijn ervaringen over 

o.a. WMO, de gemeenten en met de ouderenorganisaties met het Madivosa. 

 

> Voorstel:  

Kennis nemen van en bespreken van de ervaringen van dhr. Bakker. 

 

Opmerkingen: 

- Dhr. Broersma leidt de aanwezigheid van dhr. Bakker in.  

- Dhr. Bakker geeft een toelichting op zijn jarenlange  inzet voor ouderen in Westfriesland. Mw.  

 Mulder is ook aangeschoven. De Stichting zet zich in voor korte lijnen met de gemeenten voor 

 gezamenlijke afstemming over bijv. vragen, klachten en projecten. Hij vraagt aandacht voor 

 duidelijke communicatie/uitleg over ouderen- en Wmo beleid en hergebruik van Wmo-middelen, 

 en een vast ambtelijk aanspreekpunt in iedere gemeente.  

- Dhr. Bijman geeft aan dat in Koggenland ouderen goed vertegenwoordigd zijn o.a. in de 

 gemeenteraad, ouderenbonden, adviesraad Sociaal Domein en Zorg Zoals de Westfries het 

 Wil (ZZWW).  

- Afgesproken wordt dat dhr. Bakker – als het nodig is – de wethouders Wmo/Ouderenbeleid bij 

 voorkeur via de mail mag berichten. 

 

Regionale Samenwerking  / Samenwerking Huisartsen WF        

                                                                                                                 Dossierhouders: Van der Ven en Kuipers 

 

4. Werkplan samenwerking huisartsen 2021-2022                                                          



 

   

Sinds 2017 hebben de WFHO en de zeven gemeenten in de regio Westfriesland een convenant 

“Jeugdhulp gemeenten en huisartsen regio Westfriesland”. 

Het doel van het convenant is dat de huisartsen en wijkteams goed samenwerken in belang van de 

jeugdige, zowel qua beleid als de uitvoering. 

In het werkplan 2021-2022 wordt ingezet op 1) bewustwording en 2) het bieden van een 

handreiking met praktische tools die de samenwerking faciliteert en verder brengt en 3) het  

organiseren van een toekomstbestendige werkwijze die de samenwerking tussen huisartsen en 

wijkteam faciliteert en borgt.  

 

> Voorstel:  

1. Kennis te nemen van het evaluatieverslag 2020 

2. In te stemmen met het werkplan 2021-2022 

3. Een financiële bijdrage toe te kennen van € 68.300,- voor de tweede helft van 2021 en het 

 gehele jaar 2022. 

 

Opmerkingen: 

- Mw. Bruin licht het voorstel toe. Het werkplan geeft uitvoering aan het convenant. Met dit 

 werkplan willen we een meer op maatwerk gerichte aanpak en samenwerking realiseren.  

- Dhr. Luyckx refereert aan de evaluatie 2020 en de bespreking in het Madivosa vorig jaar. 

 Toen is nadrukkelijk gevraagd om verbetering, bijv. de verbinding met wijkteams. De 

 meerwaarde ontbreekt voor dhr. Luyckx. Enkhuizen kan daardoor op dit moment nog geen 

 besluit nemen.  

- Het college van Medemblik kan vooralsnog niet instemmen naar aanleiding van het onlangs 

 verschenen rapport ‘Sociaal Domein in Balans. Een van de beheersmaatregelen in het rapport is 

 meer verbinding tussen wijkteams en huisartsen. Het college wil eerst capaciteit inzetten op de 

 lokale uitwerking. Het regionale gedeelte komt voor Medemblik te vroeg.  

- Stede Broec heeft recent in een aantal projecten geïnvesteerd voor verbetering van de 

 samenwerking met de huisartsen in de gemeente..  

 Stede Broec is akkoord met het voorstel onder voorwaarde van meer informatie over: 

 * gegevens deelname van huisartsen in Stede Broec 

 * wat zou het lokaal maatwerk in Stede Broec kunnen zijn?  

- Mw. Visser staat mede door een met huisartsen in Drechterland, georganiseerde bijeenkomst 

 door de onlangs aangestelde projectleider, positief ten opzichte van de mogelijkheid tot lokale 

 samenwerking tussen de huisartsen en de gemeente.  

- Mw. Van der Ven benoemt de lokale investering in Hoorn, t.w. Zorgdomein. Zorgdomein 

 is vooral gericht op het privacy element en het veilig versturen van berichten. Zij is van mening 

 dat het Werkplan goed aansluit op de lokale wensen (door de mogelijkheid van lokaal 

 maatwerk). Hoorn is derhalve akkoord met het voorstel.  

- Koggenland heeft onlangs geïnvesteerd in capaciteit voor 1e lijns zorg. Het college van 

 Koggenland is akkoord onder voorwaarde van inzet lokaal maatwerk voor ondersteuning van 

 deze medewerkers door WFHO.   

- Mw. Al Mobayed verzoekt mw. Bruin de inhoudelijk genoemde punten en voorwaarden in 

 dit overleg mee te nemen in het werkplan; scherper aanzetten.  

- Opmeer is akkoord met werkplan en de gevraagde financiering. Mw. Wiersma-de Faria verzoekt 

 daarbij in een eventueel aangepast werkplan op te nemen: het stimuleren van huisartsen deel te 

 nemen aan de samenwerking met de lokale gemeente.  

- De voorzitter constateert dat een aantal gemeenten niet akkoord is, andere gemeenten  onder 

 voorwaarden.  

- Mw. Roos maakt samen met de projectleider een voorzet wat het gewenste eindresultaat 

 voor de gemeenten zou kunnen zijn.    

 

Het Madivosa besluit: 

1. Kennis te nemen van het evaluatieverslag 2020  

2. Met inachtneming van de gemaakte opmerkingen in te stemmen met het werkplan 2021-

 2022 

3. Een aantal gemeenten is (vooralsnog) niet akkoord met het toekennen van de financiële 

 bijdrage. Een aantal gemeenten is akkoord onder voorwaarden.  



 

   

 *  Om tot definitieve instemming te komen, wordt een voorzet voorbereid met mogelijk  

  gewenst eindresultaat voor de gemeenten.  

 

Maatschappelijke opvang, Beschermd wonen en Verwarde personen (kwetsbare personen)                                                                                      

                                                                               Dossierhouders: Al Mobayed, Tesselaar en Wiersma – de Faria 

 
5. GGZ inloopvoorzieningen als regionale voorziening                                            
De doelgroep van de inloop GGZ is al een regionale verantwoordelijkheid. De voorziening 
inloop GGZ zou ook een regionale voorziening moeten zijn. Dat heeft als voordelen:  
- eenduidige besluitvorming; 
- financiering uit de regionale middelen; 
- samenhang in de doorontwikkeling naar een regionaal zorglandschap voor de doelgroep  
   kwetsbare Westfriese inwoners met langdurige psychische stoornissen. 
De Toekomstvisie is als onderdeel van het sociaal domein één van de thema’s uit het Pact van 
Westfriesland. Ten aanzien van wonen is de ambitie om een betaalbaar, aantrekkelijk en 
duurzaam woningaanbod voor iedere doelgroep te ontwikkelen, met aandacht voor specifieke 
doelgroepen 
 
> Voorstel:  
1. De GGZ inloopvoorzieningen vanaf 2022 te benoemen tot regionale voorzieningen en 
 daarmee het voor de uitvoering benodigde budget te bekostigen vanuit de regionale 
 middelen. 
2. De financiële consequenties in relatie tot een totaaloverzicht van regionale voorzieningen te 
 bespreken in een later Madivosa.  
 
Opmerkingen: 
- Koggenland is akkoord met voorstel en refereert aan de wens ook het 2e half 2021 te 

 financieren uit de regionale middelen.  

 * Mw. Den Hollander licht toe dat deze wens is ontstaan uit de huidige financiële tekorten in de 

  gemeenten.  

- Mw. Al Mobayed verduidelijkt dat financiering uit regionale middelen van de 

 inloopvoorzieningen 2e helft 2021 voordeel oplevert in de begroting van de gemeenten. 

 Immers de meeste gemeenten hebben al middelen gereserveerd voor 2e helft 2021. Deze 

 kunnen dan voor andere doeleinden worden ingezet.   

 Voorwaarde voor inzet regionale middelen is dat alle zeven gemeenten akkoord moeten zijn.  

- Drechterland heeft ervoor gekozen voor 2021 lokaal afspraken te maken met twee 

 aanbieders van inloopvoorzieningen. Voor 2022 en verder is mw. Visser overtuigd van 

 regionale samenwerking, echter voor een akkoord 2e helft 2021 van Drechterland en 2022 en 

 verder heeft het college van Drechterland een aantal punten als voorwaarden gesteld:  

 *  Een overzicht van aantallen en herkomst gebruikers, gespecificeerd op gemeente (dus  

  niet op SED-niveau); 

 * Een uitwerking en onderbouwing van de financiële consequenties van regionale   

  samenwerking in relatie tot 2e helft 2021, de eerdere korting op de inloopvoorziening  

  én de reserves MO/BW 

 Pas na voldoen aan deze voorwaarden kan het college van Drechterland een definitief besluit 

 nemen over voorliggend voorstel (2022) en 2e helft 2021.  

   

- Inzake eventuele risico’s reserves MO/BW wijst mw. Al Mobayed op de financiële 

 voordelen van de huidige regionale samenwerking, zeker landelijk. Ze refereert hierbij aan de 

 memo Afroming reserve MO/BW bij de mededelingen (agendapunt 6b).  

- Stede Broec en Enkhuizen kunnen met zowel 2e helft 2021 en 2022 instemmen onder 

 voorbehoud van aantallen en herkomst gebruikers per gemeente.  

- Dhr. Luyckx tekent hierbij wel aan dat hij zich ernstig zorgen maakt over de druk op de 

 financiën bij dergelijke voorzieningen en dagbesteding.  

- Medemblik en Opmeer zijn akkoord. De inloopvoorziening moet een basisvoorziening zijn 

 voor alle inwoners van Westfriesland, zo goed als mogelijk verspreid over de regio.  

 Mw. Wiersma wijst op het belang van regionale organisatie (i.v.m. specialisme en locaties) en 

 elkaar regionaal ‘vasthouden’. 



 

   

 

Het Madivosa besluit:  

Onder voorbehoud van definitieve besluitvorming in Drechterland en de gemaakte opmerkingen 

1. De GGZ inloopvoorzieningen vanaf 2022 en zo mogelijk al vanaf 2e helft 2021 te benoemen 

 tot regionale voorzieningen en daarmee het voor de uitvoering benodigde budget te 

 bekostigen vanuit de regionale middelen. 

2. De financiële consequenties in relatie tot een totaaloverzicht van regionale voorzieningen te 

 bespreken in een later Madivosa.   

 

Overig 

 

6. Ingekomen stukken/Mededelingen/Rondvraag                

Tijdens dit agendapunt is er gelegenheid voor leden van Madivosa elkaar desgewenst kort 

mondeling te informeren over actuele ontwikkelingen bij dossiers waarop zij dossierhouder zijn 

en/of elkaar vragen te stellen over specifieke dossiers.  

 

> Voorstel:   

- Uitwisselen informatie en opvattingen over actuele ontwikkelingen. 

 

Opmerkingen: 

Memo Afroming reserve MO/BW (6b) 

- Mw. Van Diepen geeft een toelichting op de memo. Dankzij de regionale samenwerking is 

 het mogelijk een raadsbesluit te nemen om de reserve af te romen naar 5% van de 

 rijksinkomsten in 2023.  

 

Mededeling over Westfriese Sportexperience op 18 september 2021 (6c) 

- Mw. Fit geeft een toelichting. De Westfriese sportverkiezing is nu de Westfriese 

 Sportexperience, een moderne sportieve en interactieve dag voor de Westfriese 

 sportverenigingen. Het is de bedoeling dit jaarlijks te organiseren.  

 Het bestuur heeft gevraagd in het Madivosa te bespreken: het idee voor huldiging van 

 Westfriese atleten, een sportpenning bij aantoonbare bijzondere sportprestaties en een 

 geldbedrag aan een topsporter als ambassadeur beschikbaar te stellen voor een sportinitiatief 

 in Westfriesland, onder de paraplu van het Pact.  

 * Afgesproken wordt de stichting te vragen een voorstel/memo voor te bereiden in de   

  volgende Madivosa vergadering, voor ambtelijk advisering en besluitvorming. 

 

Rondvraag: 

- Dhr. Luyckx verwijst naar het bericht van vandaag over de extra landelijke middelen voor de 

 tekorten  in het sociaal domein. Hij heeft zorgen over het structurele inhoudelijke vervolg 

 hierop. Het is belangrijk gezamenlijk als regio hierop aan de voorkant te sturen.  

- In de vergadering van 1 april is ingestemd met het regionaal beleidskader Laaggeletterdheid. 

 Dhr. Bijman heeft vernomen dat in de raad van Hoorn alleen is ingestemd met het regionaal 

 beleidskader, niet met de overige twee beslispunten (2022 als financieel overgangsjaar en 

 een meerjarenbegroting in regionaal verband).  

 *  Mw. Al Mobayed: raadsvoorstel Hoorn wijkt af i.v.m. andere wijzing van financiering door  

 koppeling laaggeletterdheid met Taalboots. Dit heeft geen consequenties voor de regionale  

 samenwerking en de andere twee beslispunten.   

- BSJ/RGW overleg:  

 Na een ronde langs de bestuurders wordt afgesproken het BSJ/RGW overleg te behouden (1x 

 per 2 weken) i.v.m. de korte afstemmingslijn en de complexe materie.  

- Kaderplan schuldhulpverlening 

 * Hoorn heeft ervoor gekozen een lokale visie, doelen en uitgangspunten op te nemen in een  

  eigen beleidsvisie waarin ze verbreding hebben gezocht en alle aspecten rondom   

  rondkomen hebben meegenomen, waaronder schuldhulpverlening en    

  inkomensondersteuning participatiewet.  

  Op verzoek van Opmeer graag een toelichting van deze afwijking op het UVP Pact en het  

  Madivosa.  



 

   

 * Mw. Al Mobayed: Het beleidsstuk van Hoorn is afwijkend omdat deze eerder is vastgesteld,  

  naar aanleiding van een verzoek van de raad van Hoorn. Schuldhulpverlening is in Hoorn  

  onderdeel van Rondkomen. Inhoudelijk en qua omgang partners blijft Hoorn aangesloten  

  bij de regio. Het heeft ook te maken met de lokale ‘politieke arena’.  

- Vergaderingen Madivosa en VVRE na zomerreces 

 De voorzitter koppelt kort de opmerkingen uit de VVRE terug. De meningen lopen uiteen. Ook in 

 het Madivosa. De agendacommissies zullen daarom een voorstel voorbereiden  

  

7. Sluiting.      

 

De voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering vindt plaats op 1 juli 2021.    


